

Zurich-Airport, in December 2024

Dear Business Partners
Dear Customers, Guests and Friends of GLM

December. We've already turned to the final page of our monthly calendar for this year. 2024 is coming to a close and the festive season is just around the corner. The changing of the years is very special for us this time because it marks the end of our big anniversary year!

We were grateful to celebrate 20 years of operation at GLM and enjoyed reliving countless shared memories. Founded in 2004, GLM has been a veritable story of success. We could see throughout the years multiple changes in our primary customer segments and huge developments in international travel trends. During the past two decades, working side-by-side with our friends, partners and guests, we also overcame a number of challenges small and large, including a global pandemic.

Twenty years on, GLM has firmly established a position as a market leader and is well-known for its commitment to quality, both within and far beyond the Swiss borders. We are likewise proud to have been selected as Preferred Supplier to the Swiss Deluxe Hotels association for more than 10 years and counting. But what pleases us most are the many long-standing relationships we have with our partners and with our team, supporting us from the beginning of our days until today.

We don't take that for granted. While the transition from one year to the next is also always a time for reflection and thankfulness, this year especially we want to let you know how much we appreciate your enduring loyalty to GLM: **THANK YOU!**

People always come first at GLM – which is (almost) the only way for us to stand out from the crowd in the marketplace. While our "hardware", the vehicles in our fleet, can be found all over the world, everyone at GLM is unique in terms of personality. On the occasion of our anniversary year, we nevertheless continued to expand our fleet with an exclusive Maybach Manufaktur Edition as well as luxurious new Mercedes V-Class vehicles.

2025 is likely to be laden with more geopolitical challenges, but in the meantime we are looking forward to the start of the 2024/2025 winter season and to welcoming all our guests back on-board. The memories we have shared with our business partners, customers and friends over the past 20 years accompany us as we fly from this year to the next – and we look forward to collecting many more good memories together with all of you in the years to come!

May the New Year bring us all peace, good health, joy, prosperity and success! We wish you many carefree and relaxing hours in the company of family and friends during the coming days and weeks, and a wonderful festive season!

Аэропорт Цюриха, декабрь 2024

Уважаемые деловые партнеры
Уважаемые клиенты, гости и друзья GLM

Вот и декабрь. Мы уже на последней странице календаря этого года. 2024 год подходит к концу, праздничный сезон не за горами. Подходящий к концу год в этот раз очень особенный для нас, потому что он знаменует собой завершение нашего большого юбилейного года!

Хотим сказать, что мы были благодарны Вам за возможность отпраздновать 20-летие работы GLM и за удовольствие пережить наши многочисленные общие воспоминания.

Основанная в 2004 году, GLM стала настоящей историей успеха. На протяжении многих лет мы могли наблюдать множественные изменения в наших основных сегментах клиентов и огромные изменения в международных туристических тенденциях. За последние два десятилетия, работая бок о бок с нашими друзьями, партнерами и гостями, мы также преодолели ряд проблем, малых и больших, включая глобальную пандемию.

Двадцать лет спустя GLM прочно заняла позицию лидера рынка и хорошо известна своей приверженностью качеству как в Швейцарии, так и далеко за ее пределами. Мы также гордимся тем, что были избранными поставщиками услуг ассоциации Swiss Deluxe Hotels на протяжении более 10 лет, и продолжаем ими оставаться. Но, больше всего нас радуют многочисленные и давние отношения наших партнеров с нашей командой, которые поддерживаются с самого начала по сей день.

Мы не принимаем все это, как само собой разумеющееся. Обычно переход от одного года к другому, это время для подведения итогов и благодарности. В этот раз мы особенно хотим сообщить Вам, как глубоко мы ценим Вашу неизменную преданность GLM: **СПАСИБО!**

Надо отметить, что в GLM люди всегда на первом месте - и это (почти) единственный способ для нас выделиться из толпы на рынке. Ведь "железные кони" - автомобили из нашего автопарка Вы можете найти по всему миру, однако каждый сотрудник GLM уникален как личность. Тем не менее, по случаю нашего юбилейного года, мы продолжили расширять свой автопарк эксклюзивным Maybach Manufaktur Edition, а также роскошными новыми автомобилями Mercedes V-Class.

2025 год, скорее всего будет обременен новыми геополитическими вызовами, но в то же время мы с нетерпением ждем начала зимнего сезона 2024/2025 и приветствуем всех наших гостей на борту. Воспоминание, которыми мы делились с нашими деловыми партнерами, клиентами и друзьями за последние 20 лет, сопровождают нас, когда мы скользим из этого года в следующий - и мы с нетерпением ждем возможности собрать еще много хороших воспоминаний вместе со всеми Вами в грядущие годы!

Пусть Новый год принесет нам всем мир, крепкое здоровье, радость, процветание и успех! Желаем Вам много беззаботных и приятных часов в кругу семьи и друзей в ближайшие дни и недели, а также прекрасного праздничного сезона!

GLM

Pascal Hofer
Owner & Managing Director